
Використання “have (has) got” у питальних реченнях 
          Для того, щоб запитати про те, чи є щось у нас самих або декількох осіб  

потрібно спочатку використати слово “have”, а потім назвати головного героя 

речення і додати “got”, а потім назвати предмет про який запитуємо. 

Have I, you, we, they got ….? 

Наприклад: Have you got green eyes? (У вас/тебе (маєте ви/ти) зелені очі?)  

 

           Для того, щоб запитати чи має щось одна особа, тобто він, вона або воно (he, 

she, is), потрібно спочатку використати слово “has”, а потім назвати головного 

героя речення і додати “got”, а потім назвати предмет про який запитуємо. 

Has he, she, it got …? 

Наприклад: Has he got a beard? (У нього (має він) борода?)  

 

     Пригадай! В англійській мові, так як і в українській ми можемо дати повну або 

коротку відповідь на запитання. 

Наприклад: Have you got black hair? (У тебе чорне волосся?/ Ти маєш чорне волосся?) 

 
Yes, I have. I have black hair. (Так (я маю). У мене є зелена сукня.)  

No, I haven’t. I haven’t got black hair. (Ні (я не маю). У мене немає зеленої сукні).     

Has he got black hair? (У нього чорне волосся?/ Він має чорне волосся?)  

Yes, he has. He has got black hair. (Так (він має). У нього чорне волосся). 

No, he hasn’t. He hasn’t got black hair. (Ні (він не має). У нього немає чорного волосся). 

 

Відео: https://engliterra.blogspot.com/2023/05/go-getter-1-4.html 

 


